

details of the job evaluation plan to be employed. In order to ensure the new plan is in place in time to permit the negotiation of a collective agreement for 1983, we anticipate approaching posts early this spring for job descriptions. This will be the first step in a process leading to a new FS grade structure, and the subsequent conversion of all remaining FS officers into the new grades.

(8) CIDA Consolidation

The final steps are now being taken to create the aid stream effective April 1, 1982. A competition for positions has been opened, in which only CIDA officers are eligible. A selection board composed equally of representatives of CIDA and External Affairs will interview all candidates in headquarters and abroad in the months of March and April. Once the results of the competition are available, successful candidates will become FS officers of the Department of External Affairs and will be managed by the Department in consultation with CIDA according to the consolidation agreements of 1981.

(9) CGOT Consolidation

Steps are being taken to allow conversion to the FS group of rotational tourism program officers who, when operating at missions outside of Canada, have been managed by the Trade Commissioner Service since April 1, 1981. We expect this conversion of officers interested in joining the FS group to be completed by early spring 1982.

(10) Personnel/Stream Management Issues

The immediate result of the January 12 announcement is that all four foreign

sur les détails du plan d'évaluation des postes. Toutefois, nous voulons nous assurer que le nouveau plan soit en place assez tôt pour que puisse se négocier la convention collective de 1983. Nous prévoyons donc, comme première étape dans l'établissement de la nouvelle structure FS, demander au début du printemps aux missions de nous fournir des descriptions de tâches qui serviraient à la conversion éventuelle de tous les agents FS qui resteront dans la nouvelle structure.

(8) Consolidation - ACDI

On en est maintenant aux dernières étapes en vue de l'établissement, au 1^{er} avril 1982, du secteur de l'aide. Un concours, auquel ne sont admissibles que les agents de l'ACDI, a été lancé. Un jury de sélection composé à part égale de représentants de l'ACDI et des Affaires extérieures interviewera tous les candidats à l'administration centrale et à l'étranger en mars et avril. Les candidats nommés deviendront des agents FS du ministère des Affaires extérieures et ils seront gérés par le Ministère de concert avec l'ACDI selon les termes des ententes de 1981 sur la consolidation.

(9) Consolidation - OTC

Des mesures sont actuellement prises pour que puissent être intégrés au groupe FS les agents permutants du programme du tourisme qui, depuis le 1^{er} avril 1981, relevaient du Service des délégués commerciaux quand ils étaient en affectation dans les missions à l'extérieur du Canada. On s'attend à ce que la conversion des agents intéressés à intégrer le groupe FS soit terminée au début du printemps de 1982.

(10) Questions de gestion des secteurs - Personnel

La réorganisation annoncée le 12 janvier a pour résultat immédiat de réunir dans un